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Innovatiebeleid  -  Flanders Future Techfund

Op 25 oktober 2018 werd in de Commissie voor Economie, Werk, Sociale Economie, 
Innovatie en Wetenschapsbeleid het aangekondigde Flanders Future Techfund besproken.

Dit fonds komt tegemoet aan een vraag van de strategische onderzoekscentra (SOC’s).

1. Hoeveel platformtechnologieën komen momenteel potentieel in aanmerking voor 
investeringen vanuit dit fonds? Graag een overzicht (in grootte-orde) per SOC en 
desgevallend per speerpuntcluster.

2. Op basis van de vastgestelde kapitaallacune:

a) hoeveel dossiers kunnen grosso modo per jaar verwacht worden;

b) welke investeringsbedragen per dossier (respectievelijk initieel en vervolg) 
worden voorzien/verwacht/toegelaten?

3. Er wordt tevens gemikt op het aantrekken van privaat kapitaal.

a) Welk minimum privaat aandeel wordt vooropgesteld?

b) Welke spelers komen in aanmerking voor dit privaat aandeel? Gaat het 
bijvoorbeeld ook om investeringen vanuit PMV-Groep (ParticipatieMaatschappij 
Vlaanderen)?



PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD 
op vraag nr. 49 van 9 november 2018
van DANIËLLE VANWESENBEECK

1. Voor imec zijn op dit moment 3 platformen in voorbereiding. 
- Cell Sorter platform voor kankerdetectie en opvolging: momenteel geschat op 15 

MEuro voor de eerste fase van 4 jaar.
- Holografie platform voor stand-alone holografie, 3D-printing en andere 

aanpalende toepassingen: 10 MEuro voor de eerste fase van 3 jaar.
- Elektro-acoustisch platform voor toepassingen in medische diagnostiek: 5 Meuro 

voor de eerste fase van 2 jaar.

In de huidige portfolio aan VIB technologieën zijn er op dit moment een 2-tal 
platformtechnologieën die direct in aanmerking komen voor investering vanuit dit 
fonds waarvan de grootte orde nog nader bepaald wordt.

2. a) Het exacte aantal dossiers is uiteraard zeer moeilijk te voorspellen en zal ook 
variëren van jaar tot jaar in functie van de progressie van het onderzoek aan onze 
SOC’s en speerpuntclusters dat aanleiding geeft tot nieuwe technologieplatformen. 
Op basis van de huidige gegevens over de onderzoekspipeline gaan we uit van 
gemiddeld 2-4 cases per jaar. 

b) Het doel van FFTF is om te investeren in technologieën die nog in de vroege 
ontwikkelingsfase zitten en waar verdere risicoverlagingen moeten worden 
behaald om grote externe financiering aan te trekken. De bedragen voor FFTF 
financiering zullen dan ook verschillen van dossier tot dossier. Op basis van de 
dossiers die op dit moment in de pipeline zitten varieert dit van 2 tot 20 miljoen 
euro in de initiële fase, met desgevallend nood aan vervolginvesteringen.

3. a) Gezien het hier gaat over zeer vroege investeringen en grote bedragen is het niet 
eenvoudig om hier privaat kapitaal voor aan te trekken. Daarom werd overlegd 
met het INR, die in deze zeer vroege fase een minimum van 10% privaat kapitaal 
naar voren schoof.

b) PMV heeft slechts één aandeelhouder, nl. het Vlaams Gewest en wordt ESR-matig 
meegeconsolideerd. Alhoewel PMV erkend wordt als een marktconforme 
investeerder die aan dezelfde voorwaarden investeert als private partijen, kan 
PMV in deze materie vanuit ESR-perspectief niet gezien worden als privaat 
kapitaal. Partijen die wel in aanmerking komen zijn private investeerders en 
investeringsfondsen die hoofdzakelijk met private middelen werden opgericht. Ook 
de SOC-gerelateerde investeringsfondsen IMEC.xpand en V-Bio Ventures komen 
hiervoor in aanmerking aangezien zij in hoofdzaak privaat kapitaal bevatten.


